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Forældrebestyrelses møde i Dagtilbud Højvangen 
Mødedata 

Mødedato d. 09.03.2022 

Mødetidspunkt kl. 19.00-21.00 

Mødested 
Elverhøj 
 

Deltagere 
Anne Juul, Anne Holm, Brian Nielsen, Camilla Kristensen, Carsten Martensen, Mikael Nilsen, Ena 
Lildballe, Anne Mathiasen, Julie Blumensaat, Tanja Pedersen, Janne Linea Nabe- Nielsen. Gitte 
Ibsen 

Afbud  

Referent/ 
Mødeleder/ordstyrer: 

Referent, Gitte H 
 
Ordstyrer, Gitte I 

Dagsorden 

  

Punkt Dagsorden Beskrivelse af 
punkter samt 
indstilling: 
 

Referat og ansvarlige: 

1. 
 

Præsentation af den nye 

Dagtilbudsleder og Daglig leder 

i Elverhøj 

Præsentation af bestyrelsen 

 
 

 
Anne fra Elverhøj, Michael fra regnbuen, Tanja 
skovtroldene, Ena fra Elverhøj, Gitte dagtilbuds leder 
og Gitte daglig leder Elverhøj er tilstede og 
præsenteres. 

2. Status for Dagtilbuddet og nyt 

fra ledelsen. 

 

 
 

Vi skal have undersøgt hvem der er på genvalg i 
bestyrelsen. Det finder Gitte I ud af. 
I bestyrelsen skal vi arbejde med de overordnet 
principper. Som for eksempel kommunikation 
gennem Aula. 
Budget opfølgning: Det ser fornuftig ud, vi vil få 
corona tilskud på ca. 400.000. 
Sidste år gik vi ud med et underskud på ca. 1,3 
millioner.  
Der er et ønske om at ansætte en pedel til 
dagtilbuddet. Gitte I. fortæller det giver god mening 
og hvis budgettet tillader det skal vi ansætte en 
pedel.  
 

3. Udviklingskontrakten - DUS  
 

• Bedre eksekvering af Byrådets beslutninger –  
 ”klar til fremtiden”- minimums normeringer. 
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• God ledelse og bæredygtig organisation – både 
miljøet og arbejdsmiljøet. 
Ledelsesgrundlaget: skabe trivsel hos 
medarbejderen.  
Vi skal arbejde med sygefraværet 

• Opfølgning på virkning for borgere – indsamle 
data, f.eks. hos forældrene. Vi skal blive bedre til at 
bruge vores data. Vi skal måle på kvaliteten i 
dagtilbuddet. 
Få fokus på de ting vi lykkes med i hverdagen. 
 

4. Generalforsamling og evt. 
oplæg. 
 

 
 

Det kunne være en generalforsamling med en 
oplægsholder, så der bliver en større tilslutning fra 
forældregruppen. 
Et emne kunne være: kostoplæg (madro) eller Sofie 
Münster. 
Gitte I. undersøger lokaler vi kan låne/leje og 
derefter booker en oplægsholder. 
Anne vil gerne lave noget layout til en indbydelse. 
 

 
 

Evt.  Gitte I. har et ønske om at bestyrelsesmøderne 
holdes fra kl. 17-19. Det kan vi kigge på når den nye 
bestyrelse konstitueres. 
 

 


